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 16:00 זמן סיום: 14:00זמן התחלה: 

 

 :נוכחים

 ורות הררי )זום(  עידו שגן, מאור אקא, רון גלעד, אור תמיר, ניר בוזגלו :הלנהועד המחברי 

 המנהל: דין בגדדי.יו"ר הועד  

 . יובל שוחנצקייו"ר וועדת רווחה: 

 כ"ל המועצה. מז – ברק דביר: מזכירות המועצה

    ר צדוק שי –יו"ר האגודה  הנהלת האגודה:

 טקר לו נתנאל ק  -יו"ר ועדת ביקורת ועדת ביקורת: 

 

 : נוספים

 סיו"ר אסר"ן: אייל פסטרנק 

 חברי מועצה: נחום פרי )זום( 

 , בר קאופמן.  ים אטנר

 

 :סדר יום

 יו"ר אגודה  עדכוני .1

 דיון בנושא סיוע כלכלי לאסר"ן ותכנון קדימה.  .2

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 פירוט הנושאים

 ☐ : נושא חסוי ☒ : נכח חבר ועדת ביקורת במהלך הדיון םהנושא: עדכוני

 שיצא לפועל אחרי הפסח  םהאגודה נערכת למתווה הטבות לסטודנטי •

עכשיו כשאנחנו מסיימים את הסגר חשוב מאוד לחזור ולשמר את כל הדברים שהשגנו בקורונה כדי שנוכל   •
 להתקדם איתם ולא נחזור אחורה. 

המדינה נערכת לחזרה לקמפוסים בצורה כלשהי ולכן ההתאחדות והמל"ג נערכים לחזרה לקמפוסים בצורה   •
ים בין מחוסנים ללא מחוסנים ולכן צריך לחכות לראות מה קורה במשק.  כלשהי. יש חשש שייווצרו פער

שאלה נוספת היא גם אלינו פנים ארגונית, איך אנחנו נעסוק בתחום המחוסנים/ לא מחוסנים. זהה בדרך  
 אלינו ונדבר על זה עוד בהמשך.

 

 
 סיוע כלכלי לאסר"ן ותכנון קדימההנושא: 

  :רקע

על רקע משבר הקורונה, אסר"ן נפגעה כלכלית ולאחר מספר דיונים פנימיים הועלה הנושא לועד המנהל בכדי  

להחליט מה יעשה מעתה. בדיון עצמו הוצגו המבנה הכללי של אסר"ן והתפקידים שלה, התקציב הנוכחי שלה  

   א לפני הועד המנהל. וההצעה לסכום הכספי שנכתב על ידי יו"ר אסרן והובאשר נבנה תוך כדי התהליך  

 : עדהו דיון בו

מה    ראשית, הדיון חולק לכל מה שנעשה עד כה, על מה יעסוק הדיון בפועל ולאחר מכן מה יהיו הצעדים הבאים.

שנעשה עד כה הם מספר פגישות פנימיות בין יו"ר האגודה, יו"ר אסרן ויו"ר הועד המנהל יחד עם הסיו"רים,  

נוספים. במסגרת פגישות אלו החלה הבחינה של הבעיות הכלכליות במטרה לפתור אותן  המזכ"ל ומשתתפים  

 עלויות. ולתת מענה. כחלק מהתהליך נבנה לאסר"ן תקציב שעל פיו ניתן להבין את חישוב ה 

הדיון עצמו יעסוק במהות של תקצוב נוסף לאסר"ן, מה הערך הנוסף שאסרן נותנת שהאגודה לא ומה הערך  

. אחד הטיעונים המרכזיים הם שאסרן היא לא הארגון היציג של הסטודנטים למדעי הבריאות,  לעמותה נוספת

אלא האגודה. אסרן כאן בשביל לתת מענה לתחומים שבהם האגודה לא יכולה להיכנס. לכל פקולטה למדעי  

סרן בפועל  הבריאות יש איגוד משלהם כיוון שהצרכים שלהם שונים מכל שאר הסטודנטים ועל כן היא קיימת. א

על פי מה שהוצג הרחיבה את השירותים שלה מעבר לרק מה שהאגודה לא יכולה לתת לגם מה שהאגודה לא  

בהאם צריך את אסרן    עסקנותנת כרגע ויכולה לתת. מענה כמו אירועי תרבות, פעילויות ומעורבות. הדיון לא  

נאמר על ידי רוב חברי הועד שנראה    ועל כן מה יהיה התקצוב שלה.  שלהאלא מה צריך להיות היקף הפעילות  

שיש כפילויות רבות בין אסרן לאגודה וזה ניתן לפתרון על ידי חישוב מחדש של התחומים שהאגודה כן יכולה  

לתת מענה. הממשק בין האגודה לאסרן משתנה מדי שנה לשנה ועל כן גם התקצוב לפני כמה שנים היה גדול  

( נמוך  100יותר  הוא  וכיום  בשנה(  שהכרחיים    אש"ח  הספציפיים  השירותים  שלמעט  הוא  נוסף  טיעון  יותר. 

לסטודנטים לרפואה, תחום כמו תעסוקה עתידית הוא תחום שרק הסטודנטים לרפואה מקבלים ולא אף סטודנט  

מפקולטה אחרת ועל כן לא צריך לתת להם תקצוב נוסף. טיעון מנגד היה שתחום התעסוקה לרופאים הוא שונה  

.  ואינו מתבסס על תחרות חופשית, אלא על בסיס היכרות מקדימה ולכן לא שוויוני לסטודנטיםמתחומים אחרים  

על כך נשאלה השאלה מדוע אסרן לא גובה תשלום נוסף על שירותים כמו תעסוקה עתידית מהסטודנטים שלה  

 כיוון שהאגודה לא נותנת את השירות הזה לאף סטודנט.

ותר בתחומים מסוימים כיוון שלאגודה יש את הכלים והיכלות לבצע בצורה  על פי יו"ר האגודה יש צורך להיכנס י

טובה יותר מאשר אסרן עצמה ועל כן יש להרחיב את השירותים של האגודה במקום שירותים רבים שאסרן  



 

 

על זה הוסיפה סיו"ר האגודה שיש צורך להכניס  נותנת ורק לאחר מכן לבחון את הסכום הנוסף שצריך להעביר. 

"ן לתכנון ולניהול של האגודה, יו"ר אסרן צריך להצטרף לועד המנהל ויש לבצע שיתוף פעולה הרבה  את אסר

 יותר טוב ממה שקורה כרגע, בלי קשר לתכנון כלכלי. אקדמיה לאקדמיה, מעורבות למעורבות וכו'.

הפרשה מסכום  נאמר על ידי חבר ועד מנהל שהסכום שהוצג בועדה הוא סכום מאוד גבוה ומציג בצורה מסוימת 

משלמי דמי הרווחה על פי גודל הסטודנטים למדעי הבריאות, וזה מצב שהוא לא נכון כיוון שהסטודנטים למדעי  

ערך   שווי  הם  נותנת  שאסרן  השירותים  כל  לא  נותנת.  לא  שאסרן  נוספים  שירותים  מקבלים  עדיין  הבריאות 

בוחרת לא לתת כיוון שהיא לא יכולה לתת  לשירותים שהאגודה לא יכולה לתת אלא בחלקם שירותים שהאגודה  

מענה לכל הפקולטות. שירותים כמו תעסוקה עתידית ולכן נשאלה שוב השאלה למה אסרן לא מקבלת על כך  

 תקצוב נוסף מהפקולטה. על כך נאמר שאלו שירותים שונים וצרכים שונים שהסטודנטים לרופאה צריכים.  

מטרות חשובות, כדי לסייע לסטודנטים ועל כך אין ספק אך כיוון  שאלו    האגודה   בנוסף, נאמר על ידי סיו"ר 

שמדובר בשירותים עודפים אסרן צריכה להמציא מקורות הכנסה נוספים ולא יכולה להיות בתלות רק באגודה  

על כך הושב שהסכום הנוכחי הוא לא מספיק ולא משקף את גודל    כי האגודה לא יכולה לעמוד בסכומים כאלו.

רפואה, יחד עם העובדה שמספר משלמי דמי הרווחה גדל, שכר המינימום עלה ועם זאת הסכום  הסטודנטים ל

אם הסכום שהוצג הוא גבוה מאוד אז צרי הציג מה הסכום שכן אפשר    הנוכחי לא גדל בחמש שנים האחרונות.

 לעמוד בו.  

של הפעילות של אסרן, לבטל    מה שצריך להיעשות בפועל הוא בחינה מעמיקהיו"ר הועד המנהל ציין שעל פי דעתו  

לאה התקצוב  והאת כל הכפילויות ולהבין מה בפועל צריך להישאר בידי אסר"ן ומה יעבור לידי האגודה. מעתה  

של אסרן לא יינתן עוד כמענק אחיד אלא פירוט על פי סעיפים שיצאו מתוך הסעיפים התקציבים של האגודה,  

מה ששייך לאקדמיה יצא מתקציב אקדמיה וכדומה. זה יקרה במסגרת תקופת התכנון של האגודה בחודשי הקיץ  

ל הבא ובמהלך החודש הקרוב יו"ר אסרן  ויעלה לאישור במסגרת התקציב שלנו. התכנון הזה יוצג לועד המנה 

יחד עם יו"ר האגודה יבנו לא רק את התכנון המצוי הכלכלי של אסרן, אלא גם את התכנון הרצוי כדי שעל פיו  

 נוכל להחליט האם צריך להגדיל את הסכום שיועבר לאסרן.   

לסגור את החורים התקציביים  ן והצורך המיידי שלה בסכום כסף כדי  "הוא הגירעון הנוכחי של אסר   הפער הנוסף

ועדת כספים כדי לאשר את ההעברה,  ו ב ויעבור לאחר מכן לוועד המנהל הקר ו סכום זה יוצג במהשנה הנוכחית.  

 שלהם. זאת על מנת שנוכל לפתוח דף חלק בתכנון התקציבי

   :נוסח ההצעה

 מאשר את הצעת ההחלטה כפי שנשלחה על ידי יו"ר אסר"ן הועד המנהל 

   : אין.קולות בעד
נגד אור,   :קולות  רות,  מאור,  דין, 

 ניר ורון 
 עידו  :נמנעים

ההצבעה:   לא  דין  ההצעה 

 התקבלה.
 ☐ :נושא חסוי ☒   :נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה

 אין : הערות

 

 
 בברכה,                                                                           

 דין בגדדי 

   2021 יו"ר הועד המנהל


